
 

 

 

SVEUČILIŠTE JOSIPA JURJA STROSSMAYERA U OSIJEKU 

PRAVNI FAKULTET OSIJEK 

Povjerenstvo za osiguranje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja Pravnog fakulteta 

Osijek 

ZAPISNIK 

Sa sastanka Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja 

Pravnog fakulteta Osijek (u nastavku: Povjerenstva), u akademskoj godini 2021./2022., 

održanim 17. studenoga 2021. godine putem sustava Zoom, s početkom u 8:20 sati. Sjednici su 

se odazvali: 

➢ Doc. dr. sc. Katarina Marošević, predsjednica Povjerenstva  

➢ Doc. dr. sc. Jelana Kasap, zamjenica predsjednice Povjerenstva 

➢ Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko, članica 

➢ Mag act. soc. Gordana Horvat, članica 

➢ Dipl. iur. Andreas Mlikota, predsjednik Odvjetničkog zbora Osijek, vanjski dionik 

➢ Bacc. admin. publ. Ivana Perišić, predstavnica studenata  

 

Sa sastanka se ispričao dipl. iur. Božidar Horvat, vanjski član Povjerenstva. 

Sukladno Pravilniku o ustroju i djelovanju sustava za osiguravanje i unapređivanje kvalitete 

visokog obrazovanja na Pravnom fakultetu u Osijeku utvrđuje se sljedeći dnevni red: 

1. Raprava o djelovanju vanjskih dionika na Pravnom fakultetu Osijek; 

2. Rasprava o svim procesima kvalitete koje provodi Povjerenstvo u kojima studenti 

sudjeluju te rasprava o potrebi dodatnog uključivanja u budućnosti; 

3. Informiranje o dokumentu samoanalize u segmentu upravljanja kvalitetom 

članovima nastavnog osoblja; 

4. Redefiniranje članstva u Alumni klubu Pravnog fakulteta Osijek radi evidentiranja 

poslovnog statusa i osiguravanja povratnih informacija sa tržišta rada; 

5. Organiziranje obilježavanja Međunarodnog dana soba sa invaliditetom na Pravnom 

fakultetu Osijek (3. prosinca 2021. godine).  

 

Tijek sjednice: 

8:20  Započela je sjednica Povjerenstva uz navođenje dnevnog reda. 

8:25  Predsjednica  Povjerenstva ističe iznimnu ulogu vanjskih dionika u radu kvalitete Pravnog 

fakulteta Osijek. Ističe važnost dokumenta samoanalize Pravnog fakulteta Osijek, njezinim 



 

 

bitnim dijelovima uz osvrt na procese vanjskih dionika u radu Pravnog fakulteta Osijek. Ujedno 

su dogovorene i nove aktivnosti suradnje koje će u prosincu 2021. godine uključivati posjet 

studenata Hrvatskoj odvjetničkoj komori, pri čemu bi predsjednik Odvjetničkog zbora Osijek 

ugostio studente i organizio predavanje za studente sa kolegama koji bi sadržajno obuhvatili 

predavanjaiz nekoliko različitih grana prava, a koje imaju reperskusije na gopsodarski sustav, 

budući će se predavanja održati u sklopu kolegija Ekonomska politika. Očekivano vrijeme 

predavanja je 14. prosinca 2021. godine.   

8:45 Informiranje predstavnice studenata od strane predsjednice Povjerenstva u rad, ovlasti i 

dužnosti svih članova Povjerenstva kao i evidentiranih promjena izvršenih u tekućoj godini 

(novi Priručnik kvalitete, podaci o zapošljivosti studenata, rad i djelovanje Ureda za kvalitetu 

kao neovisno tijelo koje uvelike doprinosi unapređenju sustava kvalitete). Obzirom na iznimne 

promjene učinjene u radu cjeloživotnih programa, a važnih za studente, predsjednica je iznijela 

i rad programa za cjeloživotno obrazovanje.  

9:10 Daje se preporuka i za oformljavanje Povjerenstva za cjeloživotno obrazovanje, a za kojim 

je potreba već naglašena i na ranije održanim sastancima. Napomena o potrebi uključivanja 

vanjskih dionika u rad navedenog povjerenstva. 

9:20 Predsjednica povjerenstva upućuje i ponovno informira i članice nastavnog osoblja o 

potrebi slijeđenja preporuka i dokumenta samoanalize prilikom formiranja novih preporuka za 

poboljšanje. Naglašava i upuće članice, kao i sve druge dionike Povjerenstva o potrebi aktivnog 

angažmana prilikom kreiranja budućih sjednica. Pri tomu ističe kako je moguućnost aktivnog 

sudjelovanja na način da članovi samoinicijativno prilikom prepoznavanja potrebe za 

poboljšanjem određenih dijelova sustava kvalitete, svakako dostave navedeno razmišljanje koje 

će se kreirati kao zasebna točka dnevnoga reda. Nadalje, informira o provedenom studentskom 

upitniku o stručnoj praksi provedenoga u siječnju 2021. godine, a rezultati kojega su revidirani 

te ističe potrebu za provjerom provedenih promjena koje će se raspraviti na sljedećem 

Povjerenstvu. Na taj način će se evidentirati stvarni učinci rezultata upitnika i postupanja po 

dobivenim rezultatima u slučaju organiziranja stručne prakse. Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko kao 

točku dnevnog reda sljedećeg sastanka predlaže razmatranje potencijalne prakse i na Stručnom 

upravnom studiju, i Specijalističkom studiju Javne uprave, dok doc. dr. sc. Jelena Kasap navodi 

potrebu za revidiranjem određenih kolegija koje studenti ističu kao iznimno važne nakon 

dolaska na tržište rada, npr. Uredsko poslovanje.  

9:35 Predsjednica Povjerenstva otvara raspravu o redefiniranju učlanjenja u Alumni klub 

(odmah po diplomiranju) radi potrebe praćenja gdje studenti Pravnog fakulteta Osijek pronalaze 

svoje zaposlenje nakon završenog nekog od studijskih programa te potencijalna mogućnost 

dobivanja povratnih informacija od poslodavaca o njihovu zadovoljstvu znanjem koje su 

studenti usvojili tijekom studija i primjeni istoga u njihovom svakodnevnom poslu. 

Predsjednica povjerenstva ističe benefite ovakvog načina praćenja nekadašnjih studenata 

Pravnog fakulteta Osijek na tržištu rada kao i dobivanja povratne informacije dionika na tržištu 

rada. Doc. dr. sc. Ana Đanić Čeko iznosi djelovanje i rad Alumni kluba Pravnog fakulteta 



 

 

Osijek te se konačna odluka oko redefiniranja učlanjenja ostavlja otvorenom za nadolazeći 

sastanak, kako bi svi sudionici Povjerenstva prikupili dovoljno informacija za donošenje 

konačne odluke o potrebi redefiniranja. 

9:45 Predsjednica predlaže obilježavanje Međunarodnog dana osoba sa invaliditetom. Mag act. 

soc. Gordana Horvat već i sudjeluje aktivno na nekim od konferencija sa navedenom tematikom 

te izražava afirmativan stav oko organizacije istoga. U obilježavanje navedenoga dana bi se 

svakako uključili i studenti sa invaliditetom svih studijskih programa skupa sa imenovanim 

povjerenikom za rad sa osobama s invaliditetom Petrom Šajfarom te osobama sa invaliditetom 

iz reda zaposlenika Pravnog fakulteta Osijek, te prijedlogom za pozivanjem i predstavnika iz 

ureda pravobranitelja za osobe sa invaliditetom. Svi članovi povjerenstva su se afirmativno 

složili o svim danim prijedlozima. 

 

9:55 Najava sljedećeg sastanka Povjerenstva za osiguranje i unaprjeđivanje kvalitete visokog 

obrazovanja Pravnog fakulteta Osijek za utorak, 30.11. u vremenu od 12:00 – 13:00 sati. 

10:00 Završetak sastanka Povjerenstva. 

U Osijeku, 19.11.2021. 

 

           Predsjednica Povjerenstva za osiguranje 

 i unapređivanje kvalitete Pravnog fakulteta Osijek 

Doc. dr. sc. Katarina Marošević 

 

_____________________     


